
 
 
Motie Circulaire economie 

 
De gemeenteraad van ’s-Hertogenbosch, in vergadering bijeen op 16 juni 2015, 
gehoord de beraadslagingen over het voorstel Voorjaarsnota 2016,  
 
Overwegende dat: 
 

 de gemeente nog geen beleid heeft op het gebied van circulaire economie en dit niet 
genoemd wordt in de Voorjaarsnota; 

 circulaire economie volgens het TNO rapport uit 2013 kansen biedt op het gebied van 
hergebruik van goederen, duurzaamheid, kennisontwikkeling, innovatie en economie; 

 het juist in  de Agrifoodsector een belangrijke impuls voor innovatie kan betekenen; 

 er al een paar initiatieven in ‘s-Hertogenbosch zijn, zoals de Conceptenbouwers op de 
Tramkade en het Repaircafé. 
 

Spreekt uit dat: 

 het wenselijk is dat er meer initiatieven komen op het gebied van circulaire economie en de 
gemeente hierin een stimulerende en faciliterende rol in heeft. 

 
Verzoekt het College: 

 onderzoek te doen naar de kansen op het gebied van circulaire economie in ’s-
Hertogenbosch en hiervoor een werkbudget en ambtelijke capaciteit beschikbaar te stellen; 

 de raad  over de uitkomsten van het onderzoek  voor de begrotingsbehandeling te 
informeren. 
  

En gaat over tot de orde van de dag.  
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